
Swarzędz, dnia 1 lutego 2023 r.

Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.0002.LXVI.2023

Protokół nr LXVI/2023
Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:43 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Rafał Słupiński
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie LXVI Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Swarzędzu, Barbara Czachura otworzyła LXVI sesję Rady 
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obecnych jest 17 radnych, wobec czego 
obrady są prawomocne. W trakcie posiedzenia przybyło 4 radnych, łącznie obecnych 21 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. 
Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady, Wojciech Kmieciak. 

3. Przyjęcie protokołów z LXIV i LXV sesji.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali protokół z LXIV i 
LXV sesji, które odbyły się w dniach 20 grudnia 2022 r. oraz 12 stycznia 2023 r. Do protokołów 
nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z powyższym protokoły zostały przyjęte. 

4. Organizacja gospodarki odpadami w Gminie Swarzędz.

Informację w temacie przedstawił Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński oraz Kierownik Wydziału 
Gospodarki Odpadami, Natalia Stodolna. Informacja stanowi załącznik nr 3.

Radna Wanda Konys poruszyła temat dotyczący zagospodarowania odpadów z terenów zielonych
należących do gminy, informacji o składanych deklaracjach odpadowych za obiekty gminne oraz 
możliwości powstania spółki zajmującej się zagospodarowaniem odpadów.  
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Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński udzielił wyjaśnień w kwestii utrzymania gminnych terenów 
zielonych, które sprzątane są poza systemem ze względu na to, że na tych terenach nie powstają 
odpady komunalne. Następnie wyjaśnił, że deklaracje za obiekty gminne składa zarządca terenu, 
czy obiektu czyli Burmistrz. Ponadto dodał, że względy finansowe nie pozwalają na utworzenie 
spółki, która zajmowałaby się gospodarką odpadami na terenie gminy.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura podziękowała za przedstawioną prezentację. Następnie 
zamknęła dyskusję w temacie organizacji gospodarki odpadami na terenie Gminy Swarzędz.

5. Informacja o działaniach promocyjnych i kulturalnych Gminy Swarzędz w 2023 r.

Informację na temat działań promocyjnych gminy przedstawiła Kierownik Wydziału Promocji, 
Izabela Paprzycka. Informacja stanowi załącznik nr 4.

Radna Elżbieta Cholewicka zapytała o możliwość zamieszczenia w gminnych broszurach 
informacyjnych zagadnień dotyczących działań podejmowanych przez szkoły w ramach programu
Erasmus.

Kierownik Izabela Paprzycka poinformowała, że broszury są dopiero tworzone i z pewnością 
informacje o działaniach szkół zostaną wykorzystane.

Radny Mateusz Matuszak pogratulował bardzo dobrego pomysłu na utworzenie programu 
"swarzędzanie inspirują". Ponadto wyraził zadowolenie z faktu powstania tablicy informacyjnej o 
obiektach sportowych na terenie gminy. 

Informację na temat działań kulturalnych w gminie przedstawił Dyrektor Ośrodka Kultury, Filip 
Przepióra. Informacja stanowi załącznik nr 5.

Radny Adrian Senyk podziękował pracownikom Ośrodka Kultury za wsparcie techniczno - 
merytoryczne sołeckich imprez, które organizują sołtysi na terenie gminy. 

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura podziękowała za przedstawione prezentacje.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2023.

Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski zgłosił w imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu 
uchwały. Treść autopoprawki została dołączona do projektu uchwały. 
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2023 wraz 
z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4) Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin 
Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/672/2023.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
i Gminy Swarzędz na lata 2023 – 2043.
Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski zgłosił w imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu 
uchwały. Treść autopoprawki została dołączona do projektu uchwały. 
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
lata 2023 – 2043 wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
PRZECIW (1) Szymon Kurpisz
NIEOBECNI (4) Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin 
Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/673/2023.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku dla 
Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku dla Województwa 
Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/674/2023.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku dla 
Powiatu Poznańskiego na pokrycie kosztów zlecenia wykonywania zadań izby wytrzeźwień.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku dla Powiatu Poznańskiego na
pokrycie kosztów zlecenia wykonywania zadań izby wytrzeźwień.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/675/2023.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 
najemcą kolejnej umowy najmu lokalu położonego w Swarzędzu przy ul. Rynek 6.
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Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej 
umowy najmu lokalu położonego w Swarzędzu przy ul. Rynek 6.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Szymon Kurpisz
NIEOBECNI (4) Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin 
Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/676/2023.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
w Gminie Swarzędz, stanowiącej składową wzoru służącego do obliczenia wysokości 
zwracanych rodzicom kosztów jednorazowego przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 
rodziców.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Swarzędz, 
stanowiącej składową wzoru służącego do obliczenia wysokości zwracanych rodzicom kosztów 
jednorazowego przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/677/2023.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 
2022 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie 
przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Anna 
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Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1) Rafał Słupiński
NIEOBECNI (4) Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin 
Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/678/2023.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych w Gminie Swarzędz.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach chronionych w Gminie Swarzędz.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/679/2023.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/64/2019 Rady Miejskiej w
Swarzędzu z dnia 5 lutego 2019 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego 
programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/64/2019 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 5 
lutego 2019 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/680/2023.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/65/2019 Rady Miejskiej w
Swarzędzu z dnia 5 lutego 2019 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2019-2023.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/65/2019 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 5 
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lutego 2019 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/681/2023.

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/66/2019 Rady Miejskiej w
Swarzędzu z dnia 5 lutego 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/66/2019 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 5 
lutego 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 
lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2019-2023.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/682/2023.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze 
środków budżetu Gminy Swarzędz na dofinansowanie likwidacji źródeł niskiej emisji i 
zastąpienia ich rozwiązaniami proekologicznymi.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 
Swarzędz na dofinansowanie likwidacji źródeł niskiej emisji i zastąpienia ich rozwiązaniami 
proekologicznymi.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
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NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/683/2023.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Swarzędz na rok 
2023.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 5 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 3, przeciw 1, wstrzymało się 3. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 4, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
Radna Anna Baranowska Graczyk poinformowała, że będzie głosowała przeciw, ze względu na 
wątpliwości radnej w zakresie funkcjonowania schroniska dla zwierząt.
Głosowano w sprawie: przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Swarzędz na rok 2023.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (10) Piotr Baranowski, Elżbieta Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wanda 
Konys, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński 
PRZECIW (1) Anna Baranowska - Graczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Włodzimierz Buczyński, Wojciech Kmieciak, Szymon Kurpisz, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4) Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin 
Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/684/2023.

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gruszczyn – Marcepanowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Gruszczyn – 
Marcepanowa.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (14) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (3) Szymon Kurpisz, Rafał Słupiński, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/685/2023.

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gruszczyn – Piniowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Gruszczyn – 
Piniowa.
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/686/2023.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Jasin – Irysowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Jasin – Irysowa.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/687/2023.

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście 
Swarzędz i w miejscowości Zalasewo – Ametystowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Swarzędz i w 
miejscowości Zalasewo – Ametystowa.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/688/2023.

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Zalasewo – Kwarcowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Zalasewo – 
Kwarcowa.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/689/2023.

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Zalasewo – Perłowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Zalasewo – Perłowa.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/690/2023.

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Zalasewo – Turkusowa.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 7, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Zalasewo – 
Turkusowa.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/691/2023.

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy ulicami Czeską i Niemiecką w 
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Zalasewie.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymał się . 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu pomiędzy ulicami Czeską i Niemiecką w Zalasewie.. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (14) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Joanna 
Wojtysiak-Tierling
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Tomicka
BRAK GŁOSU (2) Szymon Kurpisz, Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/692/2023.

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Rejon ulic Michałówki i Łozinowej w Garbach”.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: zapoznała się. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się. 

Kierownik Wydziału Urbanistyki i Architektury Jędrzej Cesar zgłosił autopoprawkę do projektu 
uchwały w tytule załącznika nr 2 i 3. Następnie przedstawił treść uwag nieuwzględnionych przez 
Burmistrza.

Przystąpiono do rozpatrzenia uwag:

Uwaga nr 1.
Głosowano w sprawie: uwagi nr 1. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
Uwaga nie została uwzględniona.

Uwaga nr 2.
Głosowano w sprawie: uwagi nr 2.
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4               
Uwaga nie została uwzględniona.

Radny Adrian Senyk wypowiedział się w zakresie możliwości powstania budynków dwu 
lokalowych na jednej działce. 

W powyższym temacie głos zabrał również radny Wojciech Kmieciak.

Kierownik Jędrzej Cezar wyjaśnił, że zgodnie z prawem budowlanym na jednej działce może 
powstać budynek dwu lokalowy bez podziału działki na mniejsze części. 

Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic 
Michałówki i Łozinowej w Garbach”.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (7) Piotr Baranowski, Elżbieta Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wanda 
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Konys, Barbara Kucharska, Rafał Słupiński
PRZECIW (2) Wojciech Kmieciak, Adrian Senyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Szymon Kurpisz,
Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/693/2023.

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ul. Keplera w Zalasewie.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się. 
Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 
Keplera w Zalasewie.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/694/2023.

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w 
Swarzędzu w 2023 r.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 6, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Swarzędzu w 2023 r.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Zawada – Chmiel 
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/695/2023.

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 
Miasta i Gminy Swarzędz.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Swarzędz.
Wyniki głosowania

11



ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16) Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta 
Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara 
Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał 
Słupiński, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (4)
Przemysław Garsztka, Dawid Książkiewicz, Tomasz Lewandowski, Marcin Szramkowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVI/696/2023.

31. Przedstawienie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Swarzędzu za rok 2022.
Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura przedstawiła sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w 
Swarzędzu za rok 2022.  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6. 

32. Przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2022.
Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Joanna Wojtysiak – Tierling. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7. 

33. Przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2022.
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Przemysław 
Garsztka. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8. 

34. Przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji Budżetowej za rok 2022.
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetowej, Adrian Senyk. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9. 

35. Przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi za 
rok 2022.
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi, 
Tomasz Majchrzak. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10. 

36. Przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i 
Sportu za rok 2022.
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i 
Sportu, Mateusz Matuszak. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11. 

37. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, Marian Szkudlarek. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12. 

Radny Adrian Senyk poprosił o wyjaśnienia w zakresie zarządzenia w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży, w trybie przetargu nieograniczonego, prawa własności nieruchomości zabudowanej 
położonej w Swarzędzu.
Burmistrz Marian Szkudlarek przedstawił treść zarządzenia nr WOM.0050.1.259.2022 z dnia 22 
grudnia 2022 r. 

Radny Tomasz Majchrzak poruszył temat dotyczący prowadzonych rozmów w sprawie 
możliwości wydłużenia trasy tramwajowej z Poznania do Swarzędza. 
Burmistrz Marian Szkudlarek potwierdził, że rozmowy w tym zakresie są prowadzone. 

38. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o odpowiedziach na interpelacje i 
zapytania.
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura przedstawiła informację o złożonych interpelacjach i 
zapytaniach oraz o odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 
Informacja stanowi załącznik nr 13. 

39. Wolne głosy.
Radna Anna Tomicka poruszyła tematy dotyczące inwestycji prowadzonej w ul. Zamkowej w 
Swarzędzu, sposobu prowadzenia zajęć w klubach sportowych, udzielanych w Urzędzie ślubów 
cywilnych oraz bardzo niskiego ciśnienia wody w Gortatowie. 
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Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka przedstawił zakres prac wykonywanych w ramach inwestycji 
prowadzonej w ul. Zamkowej. Poinformował, że inwestycja powinna zakończyć się w lipcu 
bieżącego roku. Natomiast w kwestii niskiego ciśnienia wody, poinformował, że zostanie to 
zgłoszone do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Swarzędzu. 
Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński odniósł się do wypowiedzi w zakresie prowadzonych zajęć w 
klubach sportowych. 
Burmistrz Marian Szkudlarek odniósł się do wypowiedzi w zakresie udzielanych ślubów. 

Radna Anna Baranowska – Graczyk poruszyła temat dotyczący wpisów na platformie Facebook 
na grupie  SOS Skałowo oraz wynagrodzeń pracowników Schroniska. 
Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odniósł się do wypowiedzi. 

Radny Piotr Baranowski wypowiedział się w zakresie inwestycji prowadzonej w ul. Zamkowej 
oraz rewitalizacji starej części Swarzędza. 
Burmistrz Marian Szkudlarek poinformował, że remont ul. Zamkowej był konieczny ze względu 
na wielość awarii, które miały miejsce w zakresie różnych sieci w tym rejonie. 

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poprosiła o informacje na temat proponowanych 
objazdów podczas wykonywania kanalizacji sanitarnej w ul. Zamkowej w kierunku targowiska. 
Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka przedstawił zakres rozwiązań komunikacyjnych i objazdów na 
czas wykonywanej inwestycji.

Burmistrz Marian Szkudlarek poinformował, że w najbliższym czasie rozpocznie się przebudowa 
mostu w drodze krajowej nr 92 nad ul. Piaski w Swarzędzu, gdzie z pewnością będą duże 
utrudnienia w ruchu drogowym dla samochodów osobowych oraz komunikacji autobusowej. 

Radna Anna Tomicka poruszyła temat dotyczący wykonywanej dokumentacji na ul. Darniową w 
Gortatowie, możliwości przedłużenia funkcjonowania przychodni na ul. Gryniów w Swarzędzu 
oraz koncepcji zagospodarowania terenu po lotnisku. 
Do wypowiedzi odniósł się Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka oraz Z-ca Burmistrza Tomasz 
Zwoliński. 

Radny Rafał Słupiński poruszył temat dotyczący możliwości uczestniczenia Gminy Swarzędz w 
zadaniu polegającym na budowie węzła przesiadkowego w Koziegłowach.  
Burmistrz Marian Szkudlarek poinformował, że gmina będzie uczestniczyć w tym zadaniu. Dodał,
że to działanie będzie obejmowało teren sołectwa Bogucin. 

40. Komunikaty.
Sekretarz Gminy Agata Kubacka przedstawiła kalendarz uroczystości na kolejny miesiąc, który 
stanowi załącznik nr 14. 
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że kolejne posiedzenie Rady planowane 
jest na dzień 28 lutego br.

41. Zakończenie LXVI sesji.
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura zamknęła LXVI sesję. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie sesji zamieszczone na stronie bip.swarzedz.pl. 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Swarzędzu 

Barbara Czachura

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

13


